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Demi Lovato explica com va ser la
primera vegada que va consumir
drogues
[inicicentrareport]
El 2018 l'actriu i cantant Demi Lovato va patir una sobredosi que la va portar a estar
ingressada a l'hospital en estat crític. Durant l'adolescència va tenir molts problemes i va patir
assetjament, això va fer que consumis moltes drogues i alcohol.

En un pòdcast "Call her daddy" ha explicat com va ser la primera vegada que va consumir
drogues va ser quan tenia entre 12 i 13 anys, va tenir un accident de cotxe i li van receptar
opiacis, a causa d'això es va tornar addicta, ja que aquella substància era una via d'escape per
ella.

A més a més, recorda que des de ben petita consumia grans quantitats d'alcohol. La primera
vegada va ser quan li va robar una cervesa al seu pare per prendre-se-la sola, fet que ella
considera que hauria hagut d'alertar als pares del que s'estava produint.

A mesura que es va anar fent gran va provar més tipus de drogues cada vegada més fortes i
va ser als seus 18 anys, quan va necessitar tractament per primera vegada. Des d'aquell
moment ha anat diverses vegades a rehabilitació, l'última vegada va ser aquest any i diu
que ha deixat les drogues per sempre.
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